

My memory value

J-Pop, Y2K, R&B, Dream Pop, Dreamy, Electronic, Pop, Soul, Trip-Hop 14 Sep. 2025

As I prepare to take my final bow, I rewind my life, and ponder how Each moment etched, both dark and bright, Holds a meaning, a guiding light. From first hello to last goodbye, Every experience beneath the sky.

For in the end, to look back and see, The tapestry of life, surrounding me. Love's a thread, a vibrant hue, But joy and pain, they weave it too. Birth and death, the ebb and flow, All seeds of wisdom I did sow.

Beyond the romance, more there was to find, The simple moments, etched within my mind. The laughter shared, the tears I cried, The lessons learned, with nothing to hide. Each phase of life, a story told, More precious now than finest gold.

For in the end, to look back and see, The tapestry of life, surrounding me. Love's a thread, a vibrant hue, But joy and pain, they weave it too. Birth and death, the ebb and flow, All seeds of wisdom I did sow.

This final glance, a life complete, To have lived it fully, oh so sweet. To witness all, the rise and fall, Makes this existence worth it all.

A life reviewed, a soul at peace, My journey's end, brings sweet release. The greatest joy, this memory's art.

我的記憶值 🚭



當我準備謝幕時, 我回顧人生,思考著 每一刻,無論光明與黑暗, 都蘊含著意義,如同指路明燈。 從最初的問候到最後的告別, 天空下的每一次經歷。

最終,回首凝望, 生命的織錦,環繞著我。 **愛是一條線**,一種鮮活的色彩, 但喜悦與痛苦,也編織了它。 生與死,潮起潮落, 所有智慧的種子,皆由我播下。

除了浪漫,還有更多值得探索的, 那些簡單的瞬間,銘刻在我的腦海裡。 一起歡笑,流淚, 學習的教訓,無需隱瞞。 人生的每個階段,都是一個故事, 如今比最珍貴的黃金更珍貴。

最終,回首凝望, 生命的織錦,環繞著我。 愛是一條線,一種鮮活的色彩, 但喜悦與痛苦,也編織了它。 生與死,潮起潮落, 所有智慧的種子,皆由我播下。

這最後一眼,完整的人生, 活得充實,如此甜蜜。 見證一切,興衰, 讓今生值得。

人生回顧,靈魂安寧, 旅程的終點,帶來甜蜜的解脱。 最大的喜悦,是這記憶的藝術。